

貴客戶台鑒：

**預設投資策略 – 更新您的聯絡資料**

強積金預設投資策略已於 2017 年 4 月 1 日生效。我們已於 2017 年 4 月下旬郵寄「預設投資策略重新投資通知書」予有關的萬全強制性公積金計劃成員，該通知書概括了預設投資策略可能對計劃成員的累算權益和未來供款的投資的影響。如閣下未曾為您的強積金帳戶作出特定投資指示，而又沒有收到我們發出的「預設投資策略重新投資通知書」，我們希望可以盡快與閣下聯絡並將上述的通知書發送給您。因此，請閣下立即致電萬全強制性公積金熱線 2533-5522 與我們聯絡，以便更新閣下的聯絡資料。

美國萬通信託有限公司 謹啟  
2017 年 9 月 5 日

September 5, 2017

Dear Customers,

**Default Investment Strategy (“DIS”) – update your contact details**

Default Investment Strategy (“DIS”) took effect on April 1, 2017. The DIS Re-investment Notice was sent to the relevant MASS MPF Scheme members by the end of April 2017, which summarize the possible impact on both your accrued benefits and future contributions. If you have not made any specific investment instructions in your MPF account and have not yet received the DIS Re-investment Notice from us, we would like to contact with you, so that the above mentioned DIS Re-investment Notice can be sent to you as soon as possible. Therefore, please contact our MASS MPF Hotline at 2533-5522, in order to update your contact details.

Yours sincerely,  
MassMutual Trustees Limited